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ΠΡΑΚΤΙΚΑ
ΓΕΝΙΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ ΣΥΝΔΕΣΜΟΥ

ΕΤΑΙΡΕΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ

Ημερομηνία: 01.02.2010
Τόπος: Αίγλη Ζαππείου

ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΣ

1. ΗΛΙΟΔΥΝΑΜΗ ΕΠΕ Ανεμοδουράς Γιώργος
2. EPURON Σταματέλος Αναστάσιος

(κατόπιν εξουσιοδότησης)
3.HELIOSPHERA Ζαχαρίου Αλέξανδρος
4. BP Ηellas Καπέλλος Σωτήρης
5. SCHUCO Κάραλης Κων/νος
6. GLOBAL Energy Κυριακίδης Δημήτριος
7. SOLAR CELLS HELLAS Καπνισάκης Μανώλης
8. SILCIO Παπαχρήστου Α.
9. SMA Hellas Χρηστίδης Χάρης
10.SUNLIGHT Δρόσος Γιώργος
11.CONERGY Βόκας Γιώργος
12.MECASOLAR Rodriguez Yolanda
13.PHOTOVOLTAIC Σιγάλας Μάριος
14.YINGLI Παππάς Απόστολος
15.DATA PV Sun Energy Ποζίδης Γρηγόρης
16.NRG-ORION Ματόπουλος Θεοδόσιος
17.BIOSAR Ενεργειακή Πολυχρονόπουλος ΄Αρης
18.Αφοί ΚΑΛΥΒΙΩΤΗ Καλυβιώτης Χρήστος
19.SOLAIR Systems Αναστασιάδης Ανέστης
20.ALUMIL Καβάκας Απόστολος
21. Est-Hellas Ηλιάδης ΄Αλκης
22.SYNPOWER Σιγούρος Τάκης
23.ΕΝΓΑΙΑ ΕΠΕ Γιάννης Αλέξανδρος
24.KACO Hellas Γεωργιάδης Γιώργος
25.ΣΕΝΕΡΣ Σούρσος Μανώλης
26.RENI DS Μυλωνά Κων/να
27. ΔΕΛΤΑ ΤΕΧΝΙΚΗ Δεληγιώργης Νίκος
28. EXEL Group Βεργής Παν.
29. Κλιμαλεβητεχνική KLT AE Νικήτας Νίκος
30. POSITIVE ENERGY Αγιαννίδης Κυριάκος
31. ΗΛΙΟΜΗΧΑΝΙΚΗ Γιαννιός Κωνσταντίνος
32. JUWI Hellas Σαρρής Παναγιώτης
33. PHOENIX Solar Χρυσοχοϊδης Μ.
34. SCHEUTEN Hellas Ευθυμιάδης Κων.
35. HELIOINDEX AE Μίτμαν Στέφανος
36. ALEO Solar Σακκάς Αθανάσιος
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Απούσες ήταν οι εταιρείες: Δήσιος ΑΒΕΕ, Ecosun Hellas,Energy Solutions, Ηλβιοκάτ, IBC
solar, Alexakis Energy,Gehrlicher Hellas, Advartia, Centrosolar Ελλάς, Μπαλτάς Πλάτων,
Prime Energy, Egnatia Energy, Hawi,RSenergy, ΔΕΗ Ανανεώσιμες, Krannich Solar,
Glasscon AE, Ενόλια Συστήματα.

Αφού διαπιστώνεται ότι παρίστανται οι ανωτέρω Εταίροι–Μέλη του Συνδέσμου, ήτοι
συνολικά 36 και άρα υπάρχει απαρτία, η Γενική Συνέλευση εκλέγει ως Πρόεδρο αυτής τον
κ. Καλυβιώτη και ως Γραμματέα αυτής τον κ.Βόκα.

ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΕΩΝ

1) Οριστικοποίηση της ατζέντας από το κο Χ.Καλυβιώτη:
Α) Διοικητικός Απολογισμός του Δ.Σ. για το διάστημα της θητείας του από 08.05.09 έως και

σήμερα 01.02.10,
Β) Οικονομικός Απολογισμός- προϋπολογισμός εσόδων και εξόδων για το 2010 και Έγκριση

διαχειριστικής περιόδου 01/01/2009 έως 31/12/2009.
Γ) Απαλλαγή του Διοικητικού Συμβουλίου από κάθε ευθύνη διαχειρίσεως και ελέγχου για την

χρήση 1/1/2009 – 31/12/2009.
Δ) Παρουσίαση της αγοράς των Φ/Β και με αριθμητικά στοιχεία από το κο Σ.Ψωμά.
Ε) Επιστολή προς Πρωθυπουργό.
ΣΤ) Θέση ΣΕΦ για τον Αναπτυξιακό Νόμο.

2) Διοικητικός Απολογισμός του Δ.Σ. για το διάστημα της θητείας του από 08.05.09 έως και
σήμερα 01.02.10.
Ο κ.Καλυβιώτης παρουσίασε αναλυτική παρουσίαση των δράσεων του ΣΕΦ κατά το
διάστημα της θητείας του, όσον αφορά τις επιστολές στα αρμόδια υπουργεία, τις
παρεμβάσεις στις αρχές, τις παρουσιάσεις σε ημερίδες και συνέδρια, τη συμμετοχή στο
PVLegal, κ.α.

3) Οικονομικός Απολογισμός για τη διαχειριστική περίοδο 01/01/2009 έως 31/12/2009 -
Προϋπολογισμός εσόδων και εξόδων για το 2010.
Ο κ.Μίτμαν, ταμίας του ΣΕΦ, έκανε αναλυτική παρουσίαση των οικονομικών στοιχείων του
ΣΕΦ για τη διαχειριστική περίοδο 01/01/2009 έως 31/12/2009. Η Γενική Συνέλευση με
ειδική φανερή ψηφοφορία που έγινε με ανάταση της χειρός επικυρώνει ομόφωνα την
έγκριση της διαχειριστικής περιόδου 01/01/2009 έως 31/12/2009 και του σχετικού
οικονομικού Απολογισμού του Συνδέσμου για την ίδια διαχειριστική περίοδο, εγκρίνει τις
ενέργειες και αποφάσεις του Διοικητικού Συμβουλίου όπως τέθηκαν υπόψη της και
αποφασίζει όπως οι εκκρεμείς εισφορές των μελών τακτοποιηθούν εντός του έτους 2010
καθώς και οι όποιες υποχρεώσεις του Συνδέσμου έναντι τρίτων καλυφθούν εντός του ιδίου
έτους (2010).

4) Απαλλαγή του Διοικητικού Συμβουλίου από κάθε ευθύνη διαχειρίσεως και ελέγχου για
την χρήση 1/1/2009 – 31/12/2009.

Η Γενική Συνέλευση με ειδική φανερή ψηφοφορία που έγινε με ανάταση της χειρός,
απαλλάσσει ομόφωνα τα μέλη του Δ.Σ., Καλυβιώτη Χρήστο, Καπέλλο Σωτήρη, Βόκα
Γιώργο, Μίτμαν Στέφανο, Ζαχαρίου Αλέξανδρο, Σαρρή Παναγιώτη, Ανεμοδουρά Γιώργο,
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Πολυχρονόπουλο ΄Αρη, από κάθε ευθύνη και αποζημίωση για την χρήση 1/1/2009-
31/12/2009.

5) Παρουσίαση της αγοράς των Φ/Β και με αριθμητικά στοιχεία από το κο Σ.Ψωμά.

Ο κ. Ψωμάς έκανε μια αναλυτική παρουσίαση για την κατάσταση της ελληνικής και
διεθνούς αγοράς με πολύ ενδιαφέροντα στοιχεία.

6) Επιστολή προς την υπουργό ΠΕΚΑ και τον Πρωθυπουργό. Συζητήθηκε η δράση του Δ.Σ.
προς την πολιτική ηγεσία και η επιστολή προς την υπουργό ΠΕΚΑ και τον Πρωθυπουργό, η
οποία είχε κοινοποιηθεί με το πρακτικό του Δ.Σ. με αριθμό 38 / 11.01.10.

Ο κ. Καλυβιώτης ανέγνωσε το περιεχόμενο της επιστολής και έλαβε ομόφωνα από τη Γενική
Συνέλευση την έγκριση για την αποστολή της. Τα σχόλια που καταγράφηκαν κατά τη
διάρκεια της συζήτησης που ακολούθησε σχετικά με το δυσμενές για τα Φ/Β κλίμα που έχει
διαμορφώσει το ΥΠΕΚΑ με τις επιλογές του είναι τα παρακάτω :

Ο κ.Καλυβιώτης αναφέρθηκε για την επιδίωξη του Δ.Σ. να είναι ο ΣΕΦ στην επιτροπή
Εθνικού Σχεδιασμού Δράσης για τις ΑΠΕ, ώστε οι απόψεις του ΣΕΦ να κατατεθούν με τον
καλύτερο δυνατό τρόπο και να επιτευχθεί η μέγιστη διείσδυση των Φ/Β στο ενεργειακό
μείγμα της χώρας. Ζήτησε την έγκριση της Γ.Σ. για την αποστολή της επιστολής
διαμαρτυρίας προς τον Πρωθυπουργό και στην υπουργό ΠΕΚΑ.

Ο κ. Χρυσοχοίδης ανάφερε ότι ο κος Μανιάτης επιδιώκει την άμεση ψήφιση του νέου
νομοσχεδίου. Αναφέρθηκε στο θέμα δικτύου και στο πόσο σοβαρό θα είναι τι συμμετοχή θα
έχει η κάθε μορφή ΑΠΕ και τόνισε ότι το ύφος της επιστολής θα πρέπει να είναι τέτοιο ώστε
τελικώς να ακουστούμε.

Ο κ. Καλυβιώτης υπενθύμισε ότι το σχέδιο νόμου είχε υποβληθεί στη πολιτική ηγεσία και
προ και μετά τις εκλογές, αλλά πρέπει να υπάρχει η φωνή των Φ/Β και στην επιτροπή.
Οφείλουν πλέον να ακούσουν τον ΣΕΦ και να δεσμευτούν για το ποσοστό συμμετοχής των
Φ/Β στο μείγμα των ΑΠΕ. Θα πρέπει να σεβαστούν τις επιχειρήσεις που τόσα χρόνια
δραστηριοποιούνται στο χώρο και που θα πρέπει να επιβιώσουν. Έχουμε ενημερώσει
επανειλημμένως και έχουμε πάρει υποσχέσεις, αλλά δε μπορούμε πλέον να μείνουμε στα
λόγια.

Ο κ. Βόκας αναφερόμενος στα θέματα επάρκειας δικτύου και στο επιχείρημα που ακούγεται
ότι τα Φ/Β είναι ακριβά υποστήριξε ότι θα πρέπει να διοργανωθεί άμεσα μία
Pressconference, την ευθύνη οργάνωσης της οποίας θα έχει ο ΣΕΦ, στην οποία θα
παρουσιαστούν με επιστημονικό και αδιαμφισβήτητο τρόπο τα επιχειρήματα για τα
πλεονεκτήματα που έχουν τα Φ/Β ώστε να μην ανακαλύπτονται πλέον άλλες προφάσεις για
την παρεμπόδιση ανάπτυξής τους.

Ο κ. Ποζίδης παίρνοντας το λόγο είπε ότι θα πρέπει να δράσουμε άμεσα και ότι πλέον κάτι
πρέπει να γίνει.

Ο κ. Ανεμοδουράς αναφέρθηκε και είπε ότι δε θα πρέπει να δημιουργήσουμε αντιπαραθέσεις
και ότι από προσωπική εμπειρία στον ΕΣΗΑΠΕ επικρατεί το αίσθημα της ίσης μεταχείρισης
όλων των ΑΠΕ.  Πρέπει να δώσουμε μάχη αλλά προσεκτικά.

Ο κ. Ψωμάς επισήμανε σε όλους ότι καμία χώρα δεν έχει κάνει ακόμα τον επιμερισμό για το
2020, όλες περιμένουν την τελική ημερομηνία που είναι μέσα στον Ιούνιο.
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Ο κ. Μίτμαν είπε ότι πρέπει να έχουμε στο μυαλό μας ότι υπάρχει ένας απίστευτος πόλεμος
από πίσω. Το ίδιο έγινε και με τις τηλεπικοινωνίες πριν 20 χρόνια, εδώ όμως η ενεργειακή
πίτα δε μπορεί να μεγαλώσει, αντίθετα ίσως.

Ο κ. Καπέλλος  με τη σειρά του υποστήριξε ότι η πίτα αυτή αναμορφώνεται , κάποια
λιγνοεργοστάσια θα κλείσουν επομένως θα επαναπροσδιοριστεί η πίτα, δεν έχει ξεκαθαρίσει
η διαμόρφωσή της.  Στα άμεσα πλάνα του Δ.Σ. είναι να φτιαχτεί επικοινωνιακό πλάνο
μεγάλης διεισδυτικότητας.

Ο κ. Σακκάς συμφώνησε με το κ. Μίτμαν ότι η πίτα είναι λίγο-πολύ προκαθορισμένη δε
μεγαλώνει, έχουμε εργαλεία να λαϊκήσουμε ίσως, ας βγούμε λοιπόν επιθετικά.

Ο κ. Παππάς συμφώνησε στο να λαϊκήσουμε άλλωστε από το ίδιο το κοινό στόχο θα
πιεστούν περισσότερο.

Ο κ. Καλυβιώτης επισήμανε σε όλους ότι η ηγεσία δεν έχει επιχειρήματα, θα βάλουμε στο
«παιχνίδι» και πρεσβείες χωρών που επιθυμούν την ανάπτυξη της αγοράς και φυσικά τα
μέσα μαζικής επικοινωνίας.

Ο κ. Σιγάλας παίρνοντας το λόγο είπε ότι ας πάψουμε να ψάχνουμε να βρούμε φαντάσματα,
η αγορά δεν είναι τόσο χάλια όσο την παρουσιάζουμε, πάμε πολύ καλύτερα, απλά είμαστε
περισσότεροι και μοιράζεται η πίτα. Δε θέλουμε άλλες επιδοτήσεις , είναι σκάνδαλο πλέον,
πρέπει να κλείσει η στρόφιγγα. Αντίπαλός μας είναι η γραφειοκρατία και όχι τα αιολικά. Δεν
υπάρχει προγραμματισμός από πλευράς Κυβέρνησης και ότι αυτό πρέπει να αλλάξει.

Σε συνέχεια των σχολίων που ακούστηκαν από τα μέλη αποφασίσθηκε ομόφωνα από τη Γ.Σ.
να σταλεί η επιστολή και αντίστοιχα να δράσουμε επικοινωνιακά με τα ΜΜΕ με το να δοθεί
άμεσα Press Conference επισημαίνοντας θέματα/προβλήματα του χώρου των Φ/Β και σαφή
ανάδειξη των πλεονεκτημάτων των Φ/Β.

8) Αναπτυξιακός Νόμος. Το Δ.Σ. και αφού είχε οριστικοποιηθεί σαν θέμα στην ατζέντα,
πρότεινε την κατάργηση του αναπτυξιακού για τα Φ/Β και συγχρόνως να ζητηθεί ειδική
φορολογική μεταχείριση, όπως φορολογικές ελαφρύνσεις.  Για το θέμα αυτό κατατέθηκαν οι
ακόλουθες απόψεις:

Ο κ. Ανεμοδουράς σχολίασε ότι συμφωνεί να καταργηθεί αρκεί να το διαχειριστούμε σωστά
και να το διαπραγματευτούμε ανταλλάσοντας το με κάτι άλλο.

Ο κ. Κυριακίδης συμφώνησε αρκεί να το διαχειριστούμε σωστά για να μην υπάρξουν
προβλήματα και με τους υποψήφιους επενδυτές μας.

Ο κ. Πολυχρονόπουλος παρατήρησε ότι πρέπει να είμαστε υπέρ της κατάργησης του
αναπτυξιακού ειδικά σε μία τέτοια εποχή οικονομικής κρίσης της χώρας και έθεσε το
ερώτημα γιατί θα πρέπει να σκεφτόμαστε τους επενδυτές και τελικά είπε ότι δεν μπορούμε
να υπερ-πλουτίζουμε με αποδόσεις μέχρι και 60%.

Ο κ. Σακκάς συμφώνησε απλά επισήμανε ότι θα πρέπει να το χειριστούμε έξυπνα και να
πάμε με γνώμονα και τη πολιτική κατάσταση στη χώρα.

Ο κ. Ποζίδης από την πλευρά του αναφέρθηκε στο ότι ο αναπτυξιακός υπήρχε δεν
δημιουργήθηκε για τα Φ/Β και ότι δεν θα πρέπει εμείς να προτείνουμε μέτρα κατάργησης
πρώτοι.
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Ο κ. Παπαχρήστου αναφέρθηκε στο ότι η Silcio εδώ και καιρό ζητάει να καταργηθεί ο
αναπτυξιακός και πολύ σωστά θα πρέπει οι ίδιοι να ζητήσουμε να βγούμε από αυτήν την
κατάσταση.

Ο κ. Σούρσος συμφώνησε με τον κ. Παπαχρήστου.

Ο κ. Ζαχαρίου συμφώνησε απλά ζήτησε προσοχή στο πως θα το χειριστούμε.

Ο κ. Χρηστίδης επισήμανε ότι τη δεδομένη στιγμή δε μπορούμε να ζητήσουμε να
ανταλλάξουμε κάτι το οποίο δεν έχουμε ουσιαστικά και θα πρέπει να βγούμε και να το
επικοινωνήσουμε σωστά ότι έχουμε βγάλει τα Φ/Β από τον αναπτυξιακό.

Ο κ. Παπαχρήστου τόνισε ότι θέλοντας τα πολλά στο τέλος για μία ακόμα φορά θα μείνουμε
με το τίποτα.

Ο κ. Καρνομουράκης αναφέρθηκε στο ότι γνωρίζουμε τι επιπτώσεις θα έχει να το πούμε
κάτι τέτοιο οι ίδιοι και θα πρέπει ίσως σε επόμενη Γ.Σ. να ψηφίσουμε μία ολοκληρωμένη
πρόταση που θα δώσουμε σαν ΣΕΦ στην εξουσία. Ζήτησε την αναστολή της απόφασης
αυτής για την κατάργηση του αναπτυξιακού από την σημερινή Γ.Σ.

Ο κ. Καλυβιώτης παίρνοντας στη συνέχεια το λόγο για το Δ.Σ. πρότεινε να μη πάμε για μία
τόσο σημαντική απόφαση σε πλειοψηφικές αποφάσεις και να στείλουμε σαν Δ.Σ. μία
ολοκληρωμένη πρόταση για ψήφισμα από τη Γ.Σ. μέσω ηλεκτρονικού ταχυδρομείου για
συντομία.

Ο κ. Σαρρής τόνισε ότι το ίδιο είχε ειπωθεί και στη προηγούμενη Γ.Σ. του Απριλίου και
ακόμα δεν έχουμε πάρει μία απόφαση και μας προλαβαίνουν συνεχώς τα γεγονότα με τις
καθυστερήσεις μας.

Ο κ. Βόκας συμφώνησε ότι θα ήταν σκόπιμο να συναποφασίσουμε τώρα για την θέση του
ΣΕΦ στο θέμα αυτό, ώστε σε περίπτωση που καλείται ο ΣΕΦ να εκφέρει άποψη να έχει τη
δυνατότητα αυτή. Είναι βασικό να υπάρχει μια ‘γραμμή’ για το θέμα αυτό καθώς και
συμφωνία για το πώς θα χρησιμοποιείται η θέση αυτή από εδώ και πέρα.

Ο κ. Καπέλλος πρότεινε να κατατεθούν οι προτάσεις και να ψηφιστούν ηλεκτρονικά.

Οι προτάσεις που είχαν τεθεί πρωτύτερα και αφορούσε τον αναπτυξιακό ήταν :

Α. Κατάργηση της άμεσης επιδότησης για τα Φ/Β

Β. Κατάργηση τελείως του αναπτυξιακού

Γ. Κατάργηση του αναπτυξιακού αλλά με αντάλλαγμα

Στο συγκεκριμένο σημείο ο νομικός μας σύμβουλος κ.Ταβουλάρης επισήμανε ότι για να
γίνει ηλεκτρονική ψηφοφορία πρέπει να υπάρξει συμφωνία της πλειοψηφίας της Γ.Σ.

Στο παρών σημείο τέθηκαν οι παρακάτω τρείς προτάσεις :

1. Άμεση απόφαση τώρα για το τι θα κάνουμε με τον αναπτυξιακό

2. Να παρθεί απόφαση σε επόμενη Γ.Σ.

3. Να γίνει ηλεκτρονική ψηφοφορία

Για την 1η πρόταση 22 υπέρ, 4 κατά και 10 λευκά

Για την 2η πρόταση δεν συμφώνησε κανείς
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Για την 3η πρόταση 8 υπέρ, 22 κατά και 6 λευκά

Τελικά με 25 ψήφους υπέρ της Α πρότασης,(κατάργηση της άμεσης επιδότησης για τα Φ/Β),
7 ψήφους κατά και 4 λευκά η Γ.Σ. αναθέτει στο Δ.Σ. να κινηθεί με γνώμονα την απόφαση
αυτή προς μεγιστοποίηση του οφέλους του κλάδου και να ενημερώσει για τις κινήσεις αυτές
τη Γ.Σ. εγγράφως και εγκαίρως.

Μη υπάρχοντος άλλου θέματος, ο Πρόεδρος ανακοίνωσε τη λύση της συνεδρίασης και
ευχήθηκε καλή συνέχεια στις προσπάθειες όλων, υπογράφοντας και το παρόν Πρακτικό.

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ

Χρήστος Καλυβιώτης Γεώργιος Βόκας


